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Protokoll fört vid st)rrelsesammanträde för Förbundet för Ekoparken 19 feb.-96.

Närvarande: Richard Murray, Peter Schantz, Anne Murray, Marianne Lundberg,

Carl-Johan Ihrfors, Bengt Edlund, Kristina Smedberg, Mats Gullberg, Jana Ztpanc,
Henrik Waldenström, Birgitta Bergquist samt Jarmo Kukka( ersättare för Per Isaksson)

Anmält förhinder: Karl Krook, Per Isaksson, Arne Martdng samt Airi Christofferson.

1. Mötets öppnande.
Ordft)rande Richard Murray öppnade mötet.
2. Dagordning.
Dagordningen godkiindes med tillägget att Carl-Johan Ihrfors önskade ta upp frågan om OS.

Togs in under p.5.

3. Tidigare protokoll.
Protokollet fr än 22.1 fastställdes.
4. Rapporter.
Mc-klubben J-ursknllen, Bergshamra.Richard har skrivit till Solna kommun och föreslagit en

annan placering av klubblokalen. Styrelsen godkände Richards åtgiird.

Margareteborg, Sollentuna. Kommunen vill enl.översiktsplanen bygga inom området.

Richard har svarat på en remiss och awisat förslaget.Styrelsen godkande.

Peter rapporterade att utställningen Kring Brunnsvikens stränder har öppnat på

Konstakademien. Öppet lö-sö 12-16 samt vard Il-17. Alla ftreningar kan ha möten där.

5. Årsmötet
1) Vid planeringen beslöt vi att kasta om ordningen i programmet eftersom vi planerar bjuda

in andra intresserade personer. Ordningen 2indrades till: i5.00-16.30 arsmötesförhandlingar.
1 7.00-1 8.00 föredrag. 1 8. 1 5.middag.
I stället for pauskaffe föreslås att vi ställer fram skålar med frukt.
Praktiska affangemang sköts av: Henrik, Jana, Birgitta, Anne och Marianne.

2) Genomgång av årsmöteshandlingarna. Vissa ändringar gjordes i verksamhetsberättelsen'

Beslut: Årsberättelsen tas med föreslagna åindringar. Färdigställs och distribueras av

ordforanden

3) OS-frågan. Beslöts att denna tas upp till diskussion på årsmötet.

4) Vi beslöt tillfråga Hans Waldenström om han kan tänka sig ställa upp som

mötesordförande.
Karl Krook tillfrågas om han kan agera mötessekreterare.

6. Öp-e6
Anne Murray, Peter Schantz ochBengt Edlund har med Anne som salnmahållande på

styrelsens uppdrag specialstuderat planen Alla tre var eniga om hur viktigt det är att siirskilt

belysa nationalstadsparken i relation till den övriga bebyggelsen, dess inplacering i regionen

och dess influenser. Bengt Edlund skriver ett ft)rslag där han tar fram vad som star i Öp i
frågan men framförallt vad som inte står diir.

I remissvaret på Öp bör Anne ta med synpunkter på Norrtullsdelen'

Vi bör även efterlysa områdesplaner för mindre delområden.
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Översiktsplanen ft)r nationalstadsparken bör bryta loss och utvecklas med tydligare koppling
till lagstiftningen. Peter åtar sig att skriva om just denna fräga.

Bengt E skriver om hamnen och dess framtida utveckling samt trycker på vikten av att
hamnens relation till nationalstadsparken utreds. I Bengti svar bör finnås en rubrik för hamnen
samt en annan ftir universitetet.

{ry: pekade på.forslaget till förenklad detaljplaneprocess genom översiktsplanen( se sid 94 i
Op).I detta foreslås att fullmäktige delegerar till stadsbyggnadsnåimnden beÅlut om antagande
av detaljplaner. Bland annat for att ,'minska riskerna f<ir}örgävesprojektering eftersom
ställning till projekten tas tidigt av kommunfullmiiktige."
Vi ser detta som ett sätt att minska demokratin och befarar att många remissinstanser missat
denna skrivning vid genomläsandet av öp-96.

Anne fortsätter att hålla ihop arbetet med öp där eventuellt också Henrik W bör ingå för att
belysa frägan om Mälardalen.

7. Norra länken, Fysikcentrum.
Utgår, tas upp vid senare tillftille.

8. Kraftledningen i Bergshamra.
Gemensam skrivelse kommer att gäfrån Haga-Brunnsvikens vänner och FFE i iirendet
Peter S sl«iver.

9.Övriga frågor.
Liinsstyrelsens samordningsuppdrag( rapport 96:2). Bör siindas ut till samtliga
styrelsemedlemmar. FFE kommer att kräva att rapporten blir föremål för reÅiss.
Peter och Richard behandlar frågan och skall annonsera sina möten, så intresserade
medlemmar kan delta.

Mötet avslutades vid 22.3O-tiden.

{ Nästa möte: Vi samlas på Riksmuseet kl 14.00 den16 mars för extra sfyrelsemöte införL årsmötet.
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